
Jeg er forhindret i at deltage på seminaret, fordi jeg efter planen er i Norge de første uger af januar. Men 
jeg har lyst til at slå et slag for Loppefiskeren. Jeg bakker stærkt op om en styrkelse af hjemmesiden og 
hjemmesidens redaktionelle stof, men jeg tror, det ligger i grejsamlerens natur, at et hæfte i hånden er 
bedre end en fil i cyberspace. Jeg kan frygte, at det vil ekskludere en del af medlemmerne fra 
fællesskabet, hvis kommunikationen og forbindelsen mellem os udelukkende bliver elektronisk. 
  
Kunne man forestille sig, at vi holder fast i Loppefiskeren, men går over til at udgive den to gange om 
året som et halvårsskrift med omtrent samme omfang og udstyr som jubilæumsskriftet fra 2011, som et 
supplement til hjemmesiden? Det vil give helt nye muligheder for at præsentere redaktionelt stof og 
interessant billedmateriale. Det forudsætter dog, at kontingentet bliver hævet med nogle kroner. Vi 
betaler 250 kroner om året i dag. Det er meget beskedent. Hvordan mon medlemmerne vil reagere, hvis 
det bliver sat op til 400 eller 500 kroner, og de ekstra kroner så bruges på en opgradering af bladet? 
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